
From: Bienvenu MABILEMONO <bm@clc-congo.com>
Sent: Wednesday, November 30, 2016 10:16 AM
Subject: Fwd: [CONGO] : Rodrigue Nguesso invests in stone - luxury - in Miami !
Attachments: LC-742_108027971.PDF; The list of the leading members of the Congolese mafia.pdf

Dear friends of the Office of the Financial Crimes Enforcement Network (FinCEN),

I communicate to you this information read in the very serious newspaper "THE LETTER OF THE CONTINENT" of this Wednesday, November 30, 2016, (page 8)

The ball is in your side, it's up to you to play.

Nephew of Denis Sassou Nguesso, Rodrigue Nguesso has just acquired, for \$ 2.45 million, a villa of 353 m² in Miami, in the United States. This Spanish-style property has five bedrooms, a jacuzzi and a private pool! Previously, the owner of A & E Transatlantic lived in a Miami Beach property, located at 4775 Collins Avenue, which he sold at \$ 1.5 million in early October. The two rooms of this property, of which 142 m² of floor were in marble, enjoyed an impregnable view on the beach. What else?

Read in the LETTER FROM THE CONTINENT - AA025841 of this Wednesday, November 30, 2016

He is the son of Maurice Nguesso, the elder brother of the bloodthirsty and corrupt congolese dictator denis Sassou Nguesso. His name is on the list of people to watch out for.

See attached list to: xxii. "Rodrigue Aymar NGUESSO"

The question that everyone asks is this : *When we know that Denis Sssou Nguesso and his members of his clan systematically divert any amount of money that goes into the coffers of the State, how to understand that Mrs. Christine Lagarde and The IMF are always ready to give them financial aid, an aid whose destination is already known?*

(Texte en français)

CONGO : Rodrigue Nguesso investit dans la pierre - de luxe - à Miami !

Je vous communique cette information lue dans le très sérieux journal "LA LETTRE DU CONTINENT" de ce mercredi 30 novembre 2016, (page 8).

La balle est dans votre camp, à vous de jouer.

Neveu de Denis Sassou Nguesso, Rodrigue Nguesso vient d'acquérir, pour 2,45 millions de \$, une villa de 353 m² à Miami, aux Etats Unis. Cette propriété de style espagnol dispose de cinq chambres, d'un jacuzzi et d'une piscine privée ! Auparavant, le patron de A&E Transatlantic habitait dans un appartement de Miami Beach, sis au 4775 Collins venue, qu'il a vendu à 1,5 millions de \$ début octobre. Les deux chambres de ce bien, dont 142 m² de sol étaient en marbre, bénéficiaient d'une vue imprenable sur la plage. What else ?

Lire dans LA LETTRE DU CONTINENT - AA025841 de ce mercredi 30 novembre 2016

Il est le fils de Maurice Nguesso, le frère aîné du dictateur sanguinaire et corrompu congolais Denis Sassou Nguesso. Son nom figure bel et bien sur la liste des personnes à surveiller que nous avions communiquée.

voir liste ci-jointe au : xxii. "Rodrigue Aymar NGUESSO"

La question que tout le monde se pose est la suivante : *Quand on sait que Denis Sssou Nguesso et son les membres de son clan détournent systématiquement toute somme d'argent qui rentre dans les caisses de l'Etat, comment comprendre que Madame Christine Lagarde et le FMI sont toujours disposés à leur octroyer une aide financière, une aide dont on connaît déjà la destination ?*